



PROTOKOLL FÖRT VID FÖRBUNDSSTYRELSENS STYRELSEMÖTE I SVENSKA AMERIKANSK FOTBOLLFÖRBUNDET DEN 1 JUNI 2015.

Närvarande: Minette Rogner (MiR), Hans Gunnarsson (HG), Martin Söderberg (MS), Joan Traveset (JT), Andreas Östlund (AÖ), Per Haakon (PH), Oskar Nellgran (ON), Maria Schedin (MaS) och Hans Ragnesjö (HR) .

Frånvarande: Mikael Gustafsson (MG), Gustav Taube (GT)

1. MÖTETS ÖPPNANDE OCH EV. ADJUNGERINGAR

Mötet öppnades av MiR. Adjungerade Fredrik Haraldson (FH), Marika Holm (MH).

2. VAL AV MÖTESSEKRETERARE OCH PROTOKOLLSJUSTERARE

Förslag: HG till mötessekreterare, MiR till protokollsjusterare. Förbundsstyrelsen (FS) beslutar att välja HG till mötessekreterare, MiR till protokollsjusterare.

3. FASTSTÄLLANDE AV FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL SAMT EVENTUELLA PROTOKOLL FRÅN VU, TW

Föregående mötens protokoll gicks igenom och godkändes. 3 VU-ärenden gicks igenom.

4. RAPPORTER FRÅN RF, ANDRA FÖRBUND, KANSLI ETC , MG

MiR rapporterade om RIM som var i helgen 29-31/5, bl a om ny ordförande, ny medlem i RF samt ett matchfixningsreglemente. FH skriver en skriftlig rapport till FS.

FH meddelar att kansliet kommer vara stängt under juli månad, akuta situationer hänvisas under denna tid till FS.

5. GENOMGÅNG AV FÖRBUNDETS LÖPANDE EKONOMI, HR

Ekonomisk rapport utskickad, resultat just nu enligt prognos.

Förslag att budgeten för Dam-EM fastställs enligt utskick samt att HR ser över budgeten för ULU-NM. FS beslutar

att godkänna förslaget.

Diskussion om hur straffavgifterna ska användas.

Förslag att HR ser över hur vi ska finansiera en ansökan för JVM 2018. MS föreslår att MS, MiR och JT ser över förslag och återkopplar till FS. FS beslutar

att godkänna förslaget.

6. VERKSAMHETEN – UPPFÖLJNING AV AKTIVITETER SAMT BESLUT ENLIGT HANDLINGSPANEN (inklusive utskott och kommittéer enligt ansvarsfördelning)

- Antidoping, ON

ON rapporterar om ett dopingfall som rapporterats under föregående vecka.



- **Jämställdhet, integration och mångfald, MaS**

Planeringen av turnering för damlag fortsätter och inbjudan skickas ut veckan före midsommar.

Arbetet med språk på hemsidan som beslutades under föregående möte beräknas vara klart 1 sept 2015.

MiR redogör för ett plan för samarbete med RFSL.

MaS och MH går på vernissage arrangerat av RF.

- **Kvalitet, JT**

JT redogör för sin kartläggning över vårt kvalitativa arbete och sin plan över hur det arbetet ska fortlöpa. JT har bl a tittat på och pratade med representanter för ishockey och fotboll. Arbetet fortlöper.

- **Elit**

o **Landslag, FH**

FH redogör för ett inlett arbete med arbetsbeskrivningar för våra olika FK

DLL: Tekniskt möte för Dam-EM i Granada. Ser ut att bli ett bra arrangemang med anmälda lag till turneringen. Sverige inleder mot Storbritannien och Tyskland. Mer information om turneringen kommer på hemsida inom kort.

JLL: Gick inte vidare till JEM-slutspelet. Finkamp i höst.

ULU: Sommarläger planeras.

SLL: Inget att rapportera i dagsläget. Arbetet med att utse en ny förbundskapten fortlöper.

StudLL: Diskussioner har inletts med SAIF inför Student-VM i Mexico 2016. Ingen inbjudan har dock kommit än.

FlaggLL: AÖ rapporterar om planerade läger för FlaggLL samt hur arbetet kring Sveriges deltagande i EM går.

o **RIG/NIU,**

MiR och FH har haft möte med RF angående RIG, kvalitetskontroll. Totalutfallet är bra med duktiga elever men där SAFF behöver jobba med vår interna kvalitetskontroll.

o **Superserien, MS**

MS rapporterar om orosmoln runt antalet spelare till match i vissa lag. Vidare noteras att Superserien har en tillströmning av publik vilket är kul.

o **Superettan/Div. 1, MaS**

MS har inlett dialog med SMM om att arrangera SM-finalen för damer.

- **Medlemmar - utveckling**

o **Utbildning,**

MiR sitter för tillfället med att få ut samtliga tränarlicenser.



- **Barn och Ungdom, GT**
ON och FH ska tillse att två stycken höstturneringar för ungdomar blir av.
- **Idrottslyftet, MH**
MH rapporterar om hur arbetet med Idrottslyftet fungerar. MG föreslår att HR och MH diskuterar med leverantören om leveranstider etc. FS beslutar

att godkänna förslaget.
- **Distrikt, PH**
Distriktutredningen diskuterades och ska återupptas. PH ska se till att distrikten vaccineras mot doping. PH ska se över licensieringen av Pee-Wee spelare i distrikten.
- **Medlemmar – löpande verksamhet, MR**
 - **Tävling, PH**
Ingen rapport.
 - **Domare, HG**
Ingen rapport.
 - **Flaggfotboll, AÖ**
AÖ rapporterar att hemsidan är uppdaterad och att de nya tävlingsbestämmelserna för Flagg är under uppbyggnad. SM-final ska spelas 4:e oktober i Stockholm.
 - **Internationellt, MiR/MG**
MiR och MG deltar på IFAFs kongress i juli. Extra styrelsemöte den 8: juli för att diskutera agendan på kongressen.
- **Profilering och kommunikation**
 - **Evenemang, MaS**
Junior-VM ansökan diskuteras. Förslag att en grupp utses som ser över möjligheterna för SAFF att ansöka om Junior-VM 2018. JT, MiR & MS föreslås delta i gruppen. FS beslutar

att godkänna förslaget

Carlstad Crusaders har ansökt om att arrangera SM-finalen för U-19. Förslag att godkänna Carlstad Crusaders ansökan samt att ge ett bidrag på 15000 kr. FS beslutar

att godkänna förslaget och vill poängtera att samma belopp kommer ges till arrangören av Damfinalen.

Avtalet med Örebro Black Knights angående U17-NM diskuterades, MS fortsätter förhandlingarna.
Förhandlingar om att TV-sända herrfinalen pågår genom MS.
 - **MARKNAD, MG**
JT och MG har inlett förhandlingar med två olika aktörer och samarbetsavtal kommer snart skrivas.



7. INFORMATION, HG

Hemsidan för herrfinalen kommer att vara www.amerikanskfotboll.com.

8. ÖVRIGT

a) Nästa möte

Extrainsatt telefonmöte 8 juli.

9. KOMMUNIKATION TILL ANDRA, INOM OCH UTOM FÖRBUNDET, MED ANLEDNING AV FÖRBUNDSSTYRELSENS MÖTE ETC, HG

Protokoll publiceras löpande på saff.se samt adekvat social media.

10. MÖTETS AVSLUTANDE, MiR

MiR avslutade mötet.

Vid protokollet:

Ordförande/justerare:

Hans Gunnarsson

Minette Rogner